
Det må kunne ses! 
 
 
Han var agent i hår- og skægbalsam, og tale for sit 
kram, det kunne han, så det måtte røre selv en sten. 
Men han var skaldet, bar som et pillet æg. Man sagde, 
at han ikke fik solgt noget, og det er højst sandsynligt. 
Mange kristne har det på samme måde. 
De opfordrer mennesker indtrængende til at blive tro-
ende og taler meget om, hvilken hjælp kristendommen 
giver i trange tider og under fristelser. 
Men – på dem selv kendes det slet ikke. Ingen er værre 
til at klynke og knurre, ingen mere opfarende og van-
skelige i det daglige liv. 
Mange verdens børn er langt mere hjælpsomme og 
kærlige end de. 
Kan man egentlig undre sig over, at der intet sker i de-
res by – ja, at der er bart og tomt omkring dem, og at 
de ”intet får solgt”? 
Åh! Herren give kraft til sit folk og Herren velsigne sit 
folk med fred, så vore omgivelser kunne mærke at ”der 
udgik en kraft fra os” ligesom fra en stærkstrømsled-
ning, og at den fred, der lyste ud fra os, måtte drage 
mennesker til Herren, når de så, hvor faste i troen og 
hvor stærke vi kunne være i modgangstider. 
 
 
 


